
 

Till Vilhelmina kommunfullmäktige 

 

Interpellation från Tommy Streling (PA) till kommunalrådet Andreas Eliasson 

 

Ärende: Demokratiberedningen och dess finansiering 

 

Under en lång tid har nu frågan om Demokratiberedningens finansiering beretts, men fortfarande ges 

inte beredningen erforderliga medel för att genomföra sitt av fullmäktige beslutade uppdrag. 

I kommunstyrelsen föreslogs beredningen att återuppta arbete, genom att finansiering sker genom 

att tillskjuta medel från kommunens ”egna medel”, men röstades ner av en majoritet. 

 

Varför kan inte demokratiberedningen finansieras med kommunens Egna medel?  

Varför kan inte demokratiberedningen ges finansiering i Budget 2025? 

 

När dessa frågor är besvarade, anser jag att kommunstyrelsens ordförande, klart och tydligt ska 

beskriva NÄR Demokratiberedningen ska genomföra sitt arbete och slutföra det inom 

mandatperioden. 

Bör och kan detta också sättas i ljuset av en kommande Förtroendemannaberedning, vilken bör ta 

avstamp sommaren 2025? 

 

Arbetsbeskrivningen för Demokratiberedningen är mycket tydlig i kommunfullmäktiges reglemente.  

Behöver detta förtydligas med förnyade eller utökade direktiv, eller i termer av tidsperiod 

processbeskrivas? 

 

Tack på förhand för svar! 

 

Tommy Streling, Dikanäs 2024-05-02 

kommunfullmäktigeledamot för Politiskt Alternativ (PA) 

 


